
 

 

Zápis z jednání PS pro financování 
v rámci projektu MAP pro Hranicko IV, CZ.02.02.XX/00/23_017/0008268 

konaného dne 23. 10. 2024 v 15:30 hodin  
v zasedací místnosti MAS Hranicko z. s., Tř. 1. máje 328, Hranice 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

Zápis z jednání:  

1. Na úvod jednání proběhlo přivítání přítomných vedoucím PS PF P. Pajdlou a poděkování za účast na 

informativním setkání ke kvalitě vzdělávání s PAQ Research.  

 

2. Dále proběhlo zhodnocení setkání, které přineslo spoustu zajímavých dat a podnětů. Bohužel se 

setkání neúčastnil téměř nikdo ze zřizovatelů a bude potřeba popřemýšlet, jak je více do realizace 

projektu MAP zapojit.  

Zástupkyně zřizovatelů M. Tomášová uvedla, že se snaží předávat informace na jednáních MR 

Hranicko, většina zřizovatelů ji opravdu vnímá jako svého zástupce, který předává informace a dále 

jim stačí komunikace s řediteli, potýkají se s nedostatkem času, je ideální opravdu akci MAP spojit 

s další akcí, která je pro zřizovatele užitečná. 

HaG informovala o tom, že v září absolvovala TD NS MAS: Proč a jak zapojit zřizovatele škol, 

informovala o klubu zřizovatelé a zkušenostech s ostatních MAPů. Zřizovatelům jsou zasílány 

zajímavé informace z oblasti školství – např. pozvánka na konferenci Lepší škola 2024. 

Úkol: zjistit, kdy se chystá společné setkání starostů ORP, abychom zde mohli odprezentovat již 

zrealizované aktivity a představit plány na příští rok a také zjistit potřeby zřizovatelů. 

HaG uvedla, že se plánuje také setkání starostů s MAS, kde bude prostor i pro předání informací o 

MAP, RT MAP komunikuje s vedoucím Středního článku Olk J. Mihal, který zajišťuje podporu pro 

ředitele a zřizovatele, zda by se setkání zúčastnil, bude záležet na termínu, který se teprve 

komunikuje. 

 

3. Dále vedoucí PS členy PS informoval o zrealizovaných aktivitách s ohledem na naplňování cílů a 

opatření za uplynulé období včetně čerpání rozpočtu projektu – zaměřil se hlavně na setkávání 

ředitelů, které funguje docela dobře. Informoval, že na listopad je v plánu společný výjezd ředitelů 

z hranicka, lipenska a litovelska. Zástupce ředitelů J. Gazdík informoval, že setkávání ředitelů je 

opravdu přínosná aktivita, každý si v ní něco najde a nikdy neodjíždí s pocitem zbytečně stráveného 

času. Blíže všechny aktivity vč. rozpočtu probereme po ukončení roku 2024.  

Dále vedoucí PS informoval o tom, že sdílený správce již neposkytuje své služby v ZŠ a MŠ 

Jindřichov, ale zintenzivnila se spolupráce se ZŠ a MŠ Opatovice a ZŠ a MŠ Černotín. 

 

4. Návrhy financování aktivit – vedoucí PS předal slovo koordinátorce HaG, která informovala členy o: 

vyhlášení výzvy č. 02_24_034 Šablony pro MŠ a ZŠ II. Termín podávání ŽoD je od 7.10.2024 do 

30.9.2025, alokace by měla vyjít na všechny školy, které podají žádost. Proběhlo šetření mezi školami 

a vypadá to, že ti kteří realizují Šablony OP JAK I, budou chtít navázat i přes 5% spolufinancování 

(které ale reálně není potřeba). Přibydou pravděpodobně 2 další organizace, kterým se změnilo 

vedení. Finance lze využít na personální podporu, vzdělávání pracovníků, inovativní vzdělávání, 

přípravu dětí v MŠ na vstup do ZŠ (pravděpodobně reakce na rostoucí počet odkladů) a doučování 

žáků v ZŠ. Výzva je opět i ZUŠ a DDM. Většina škol v našem regionu realizuje do konce šk. roku Š. I – 

J. Gazdík doporučuje, že bylo by vhodné na jaře uspořádat setkání ředitelů s tímto tématem; 



 

 

Dále informovala o tom, že MAS dle schváleného harmonogramu připravuje na listopad Výzvu č. 2 

dotačního programu MAS-SZP. Tentokrát v rámci Fiche 3 podpoří nezemědělské podnikatele a v 

rámci Fiche 5 se zaměří na mateřské a základní školy – školy informace obdržely na začátku října – 

způsobilé výdaje jsou nově omezeny výhradně na školní stravování, hřiště a sportoviště nebo 

venkovní mobiliář a herní prvky. 

 

5. Aktualizace dokumentace 

→ aktualizace SWOT analýzy minimálně v povinných/klíčových tématech, identifikace problémů a 

popis příčin identifikovaných problémů, povinně se partnerství v každém MAP musí zabývat 

následujícími třemi klíčovými tématy, která se musí odrážet v Návrhu priorit rozvoje vzdělávání a 

následně ve stanovených prioritách SR MAP – Dohoda o prioritách): 

1. téma podpory moderních didaktických forem vedoucích k rozvoji klíčových kompetencí, 

2. téma rozvoje potenciálu každého žáka, zejména žáků se sociálním a jiným znevýhodněním, 

3. téma podpory pedagogických a didaktických kompetencí pracovníků ve vzdělávání a podpory 

managementu třídních kolektivů. 

Po diskuzi bylo dohodnuto, že aktualizace SWOT bude náplní společného setkání PS. Provedeme ji 

společně s aktualizací vize, priorit a pravděpodobně i cílů – předpoklad 2/2025 s tím, že členové PS 

obdrží v dostatečném předstihu podklady k nastudování. 

 

6. Aktualizace SR MAP – bude následovat po aktualizaci výše. RT MAP ověřoval na školách, že 

momentálně není potřeba aktualizace tabulek investičních priorit.  

Doporučení: Situaci budeme mapovat a pokud to bude možné, proběhne vše najednou. 

 

7. Shrnutí a diskuze o aktuálních tématech 

8. poděkování za účast na jednání PS. 

 

 

Závěry jednání: 

● Zjistit, kdy proběhne setkání starostů ORP Hranice. Zúčastnit se jej a oprezentovat aktivity MAP. 

● Odprezentovat MAP na setkání starostů s MAS, pokusit se zajistit účast J. Mihala. 

● PS doporučuje uspořádat setkání ředitelů s tématem výzvy č. 02_24_034 Šablony pro MŠ a ZŠ II (jaro 

2025) 

● Uspořádat společné setkání PS k aktualizaci SWOT analýzy, aktualizaci vize, priorit a cílů. RT MAP 

k tomuto setkání připraví potřebné podklady a bude připraven ke konzultacím. 

● RT MAP bude členům i nadále podávat informace o realizaci aktivit v rámci projektu MAP, které 

budou průběžně zapisovány do kalendáře akcí na webových stránkách projektu MAP, 

 

 

zapsal: 

Ing. Petr Pajdla, vedoucí PS 

 


